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ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA – 11 de novembre de 2022 

 
1. Nous càrrecs de la Junta 
 
S’exposa la situació actual i els canvis a la Junta. 
 
S’aprova que Lourdes Muñoz, que ocupava el càrrec de vocal, assumeixi el càrrec de secretària. 
 
El nou organigrama de la Junta de l’AFA per al curs 2022-2023 és el següent: 
 
 

Presidència  Secretaria Tresoreria Vocalies 

President: 
Paco Puerto 
 

Atenció al Soci: 
Alba Tapia 

Tresorer: 
Victor Insa 

Enllaç amb 
Comissions: 
Núria Bastida 

Vicepresidència:: 
Laura Ayala 

Secretària: 
Lourdes Muñoz 

 
 

 

 
 
2. Canvi de Xandall: 
 
S’exposen els antecedents pels quals es decideix estudiar el canvi de Xandall de l’escola: 
 

• L’actual xandall es ven a la botiga del barri Trapelles. 
• No hi ha un compromís tancat amb la botiga. 
• Hi ha una queixa permanent del cost elevat del xandall. 
• Hi ha demora en l’entrega d’algunes talles. 

 
L’AFA es reuneix amb Trapelles i s’informa dels detalls de la reunió mantinguda:  
 

• Trapelles ens exposa que pot baixar al preu si canviem el model a un més estàndard. 
• Trapelles ens indica que hauríem de signar un contracte com tenen amb altres col·legis. 
• S’estudia que l’AFA assumeixi part del risc de l’estoc (actualment no tenim cap compromís). 
• Trapelles continuaria gestionant els xandalls. 
• Model més assequible. 

 
Es presenten les mostres del xandall d’un nou proveïdor i s’expliquen les diferències entre el 
pressupost del fabricant del xandall actual i el xandall del nou proveïdor. 
 
Després de presentar diverses opcions i pressupostos, s’acorda per votació amb 17 vots a favor i 1 vot 
en blanc, mantenir el mateix xandall amb un restyling als punys dels pantalons. 
 
3. Anàlisis dels pressupostos: 
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• Tancament 2021-2022: 
 

S’informa que desprès de diverses gestions de l’actual Tresoreria, s’ha aconseguit cobrar la 
subvenció que va sol·licitar l’anterior junta, de manera que queda tancat el pressupost de l’any 
2021. 
 

• Pressupost 2022-2023: 
  

- S’exposa la relació detallada de despeses de les diferents comissions. Des de Tresoreria  
 
- Respecte al pressupost de la Comissió Migdia es proposa revisar les peticions de xerrades. 
 
- Pel que fa a la Comissió de sisè, es suggereix augmentar l’aportació. 
 
- Es revisa el pressupost establert per a la gestió administrativa de l’AFA: 
 

• S’informa que el Tockapp té un cost de 400 € i el PlayOff té un cost de 629 €.  
• Donat que ambdues opcions permeten enviar comunicacions, des de l’AFA es 

proposa deixar només el programa PlayOff i migrar tots els socis del Tockapp al 
PlayOff per abaratir despeses. 

 
 Per votació amb 18 vots a favor i 0 en contra es decideix eliminar el Tockapp de l’AFA. 
 
 
4. Torn obert de preguntes. 
 
Se li cedeix la paraula a la Comissió de Comunicació, la qual informa que les xerrades de molt nivell 
impliquen una despesa molt elevada i proposa diferents opcions com reduir el nivell de ponents o fer 
xerrades fora de l’escola de menys nivell. 
 
Es planteja demanar a cada comissió quina quantitat de gent anirà a les xerrades per veure si val la 
pena fer les xerrades. 
 
Es proposa fer: 
 

• Xerrades que no representin una despesa com xerrades d’exalumnes més acotada a l’escola. 

• Fer una xerrada per trimestre amb un cost únic. 

• Centralitzar en formació. 

• Fer xerrades de coses que tinguin sentit des de l’òptica escolar. 
 
 
Es vota el pressupost per a les xerrades, i per votació amb 18 vots a favor i 0 en contra, es decideix fer 
tres xerrades acotades a nivell econòmic per comissió posant un màxim de 900 € anuals perquè es 
reparteixin entre comissions per a contractar ponents. 
 
Se li cedeix la paraula a la Comissió de Festes, es parla de la celebració del Carmanyolestoltes i es 
considera necessari per afavorir la relació entre les famílies. 
 
Es revisen els punts del pressupost per a la celebració del Carmanyolestoltes i s’acorda un pressupost 
de 600 € (abans eren 1000 €). S'obre la possibilitat de pagar alguna cosa simbòlica per part dels 
assistents. 
 
Per votació en Assemblea, amb 17 vots a favor i 0 en contra, es decideix celebrar-lo. 
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Des de la Comissió de Comunicació es proposa fer propaganda de Trapelles a la revista de l’Escola com 
a punt fort en la negociació amb Trapelles 
 
Sense més temes a tractar, finalitza l’assemblea a les 19:45 hores. Hi han participat 18 persones en 

format de reunió presencial. 

 

 

 

Lourdes Muñoz Villegas (Secretaria) 


